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那晚我在家裡看了一部電影，這部電影似乎在解釋一個簡單的道

理，那就是人不能只靠崇高的理想過活，我們這些凡人有時也需要吃

些美食。主角是一位有名的廚師，她在電影裡準備的那場法國大餐不

是給大人物吃的，而是要給一些鄉下人。看完電影後，我不禁想起那

所兒童收容中心的孩子們，會不會有人為他們準備一頓美食?  

 

 

道理  principle 

崇高的 lofty 

理想 ideal(s)  

凡人 ordinary people 

大餐、盛宴  banquet
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I saw a movie at home that night. The movie seemed to explain a simple 

principle. That is, men can’t live on lofty ideals alone. At times, we ordinary 

people need something delicious. The main character is a famous cook. The 

French banquet she prepared in the movie is not for the VIPs, but for the village 

folk. After seeing the movie, I couldn’t help thinking of the kids in the 

children’s center. Would anyone prepare a set of delicious food for them?  


